
Úboč 30.7.2014 

Zápis č.3 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč, 

které se konalo ve středu 30.7.2014 od 2000hod. v „Hospůdce pod Vinicí“. 

Přítomní: Zima V., Matějka V., Matějka P., Síkora V. st., Síkora V. ml., Síkora F., Černý Vl., Haas M., 

Hynčík T. 

Občané: Tomášek K., Matějka J., Raiser M., Řihánek B., Levenec P. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Projednání počtu zastupitelů v zastupitelstvu obce 

4. Příprava voleb, kandidátka 

5. Úprava rozpočtu 

6. Různé 

7. Diskuse 

8. Usnesení 

9. Závěr 

 

1. Zasedání zastupitelstva obce Úboč zahájil starosta V. Zima ve 2000hod. V úvodu přivítal 

všechny přítomné a navrhl program zasedání zastupitelstva, který byl všemi devíti 

přítomnými zastupiteli schválen. Dále byli devíti hlasy schváleni ověřovatelé zápisu  

p. Matějka P. a Síkora V. ml. 

 

2. Druhým bodem zasedání zastupitelstva byla kontrola usnesení z posledního zasedání. 

K přednesenému usnesení nebylo z řad přítomných žádných dotazů ani připomínek. 

 

3. V další části zasedání se zastupitelstvo zabývalo stanovením počtu zastupitelů do voleného 

zastupitelstva obce. Starosta navrhl ponechat devítičlenné zastupitelstvo tak, jako tomu bylo 

v předcházejících volebních období. Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasování a devíti hlasy 

bylo schváleno devítičlenné zastupitelstvo pro nadcházející 4 roky. 

 

4. Ve čtvrtém bodě jednání se hovořilo o přípravě voleb a kandidátce na příští volební období. 

Zastupitelé navrhují občanům kandidovat jako nezávislí kandidáti. 

 

5. Dalším bodem jednání zastupitelstva byla rozpočtová úprava č.3. Starosta seznámil přítomné 

s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Po rozpravě o úpravě rozpočtu dal 

starosta o úpravě hlasovat. Zastupitelstvo devíti hlasy rozpočtové opatření č.3/2014 

schválilo. 

 



6. V bodě různé se hovořilo o postupu prací na opravách obecních studní, a dále o úpravě 

vyústění obecní kanalizace do potoka. Tato úprava je dohodnuta s p. Marvalem ze Kdyně. 

Obci byla přislíbena a schválena dotace na ukazatel rychlosti v obci. 

 

7. V diskusi se hovořilo o přemístění kontejnerů na tříděný odpad. Bylo vytipováno místo  

u cesty za dílnou p. Matějky. Před umístěním kontejnerů je nutno provést vydláždění plochy. 

 

8. Ve 2215 hod. starosta přečetl usnesení, které bylo devíti hlasy schváleno. 

 

9. Ve 2220 hod. starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva. 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Matějka P.  …………………………………. 

         Člen zast.: Síkora V. ml.  …………………………………. 

         Starosta: Zima V.   ………………………………… 


